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 Witam Wszystkich serdecznie! 

 

Na początku tego tygodnia odbyło się wirtualne spotkanie 

szefów krajowych Grupy Baumit, pozwólcie, iż przekażę Wam 

kilka informacji z tego spotkania. 

Po zmianach ogłoszonych na początku tego roku na 

stanowisku CEO Baumit International przypomnę, iż 

stanowisko to objął Dorijan Rajkovic, oficjalnie przedstawiono 

Dyrektora Finansowego grupy jak i Dyrektora Marketingu. 

Zmiany w zarządzie Baumit International mają na celu 

poprawę efektywności naszej pracy, a docelowo poprawę wyników całej Grupy. Baumit Polska, na 

tle innych firm w Grupie,  plasuje się w środku stawki, mamy wiele obszarów, w których 

wyglądamy bardzo przyzwoicie, oraz klika, w których mamy spory potencjał poprawy. No i właśnie 

na tym będziemy się skupiali w najbliższej przyszłości – wzmocnieniu naszej pozycji tam, gdzie 

jesteśmy silni i poprawie tam, gdzie mamy niedociągnięcia.  

 

 

Pozdrawiam  

Zbigniew Kaliciński  


